
Protokoll styrelsemöte     
Axevalla Travförening Ons 12 mars 2025   

    
Plats: Medlemslokalen 150 kvar    
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström,  
Mats Kjellen. Fredrik Handfast, Caroline Fagerberg  

§ 1 Mötets öppnande     
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.    
    

§ 2 Godkännande av dagordning     
  Dagordningen godkändes    
     
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.    

- Bo Larsson valdes    
    

§4 Protokoll     
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna     
  
    
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar    
Helena;    
-151 medlemmar har betalt för 2025 55 B-tränare, 25 A-tränare 
fakturerade.  
-Ekonomin är god 
  
§6 Skrivelser :    
Emma: BTR:s årsmöte 12/13 april båt till finland. Björn Noren, Mats 
Kjellen, Emma Möller och Ronny Andreazon är anmälda. 
 



Caroline: ATF:s Monteserie startar 26 april, Träcktäcke beställs av 
Hans till finalen i Nov. Emma och Hans försöker fixa hederpriser till 
ryttare. 
  
§7 Rapporter    
  
Helena : Verksamhetsberättelsen skrevs under av styrelsen 
(förutom Ronny A)  
 
Emma : Travsällskapet har bildat en hästägargrupp bestående av 
Emma Möller, Sara Movbray, Frida Björkman och Maria Karlsson 
  
Bo Larsson: Mycket diskussioner angående banor vid senaste 
banmötet 
Hans skickade med en fråga till nästa möte angående belysning 
på stallbackstoaletten 
  
Emma 
Uppföljning skospiltan?  
- Ingen lösning med hovslagare ännu (förslag finns)  
-Utbildningskurser för B-tränare fortsätter under året i ST:s regi samt 
Till Startföreläsningar. 
-Bidrag från BTR utgör i år 2 ggr 6000 kr för aktiviteter på 
hemmabanan 
  
 
 §8 Aktiviteter/Årshjul  
 
Årsmöte: Allt klart  
 
 Provloppis : 
-10 maj , Hans köper 150 hamburgerbröd och Ronny 150 
Hamburgare. 
  



§9 Nya frågor   
 
Hans: Pris på nya TV-skärmar i värmestuga tas fram till nästa 
möte 
Mari: Bemanningslista 150 kvar klar fram till stochampionatet. 
 
Per: Senaste provloppet fick ställas in på grund av för få 
deltagare. 
 
Caroline : Återigen lös hund vid utselningsplatser i nedre längan. 
 
 §10 Nästa möte  
- To 10 april 18:30 150 kvar 
  
§12 Avslutning    
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.    
    
    

-----------------------------                      ----------------------------------     
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                              

    

……………………………..  justeras Bo Larsson 
  

                                         


